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Protokoll MBL §11 avseende budget 2024 Bollebygds kommun 
 
Plats och tid    
Via Teams måndag 23 oktober kl 8  
 
Närvarande för arbetsgivaren       
Monica Holmgren, kommunchef 
Ulrika Borg, HR-chef 
Daniel Aronsson, Ekonomichef 
     

 Närvarande arbetstagarsidan  
A Maria Holmberg, Kommunal 

Louise Hallin, Sveriges Lärare 
Fredrik Ganning, Sveriges Lärare 
Lotta Wiberg, Akademikeralliansen 
Linda Andersson, Sveriges Skolledare 
Sylvia Korsell, Vårdförbundet 
Marie Ragnebjer Meiner, Vision 
 
 
Vid protokollet 

 
 
 
Ulrika Borg 
 
 
 
Justeras för arbetsgivaren        
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Monica Holmgren               
         
För Kommunal För Sveriges Lärare  För Vision 
 
 
  
Maria Holmberg Fredrik Ganning   Marie Ragnebjer Meiner 
 
För Akademikeralliansen För Vårdförbundet  För Sveriges 
Skolledare 
 
 
 
Lotta Wiberg Sylvia Korsell   Linda Andersson 
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§1 
Arbetsgivaren har kallat till förhandling enligt MBL §11 avseende den politiska 
majoritetens budgetförslag 2024. 
 
§2 
Kommundirektören inleder förhandlingen gällande majoritetens budgetförslag 
2024.  
 
§3 
Ekonomichef redogjorde för budgetförslaget som de fackliga parterna har fått ta 
del av i kallelsen till mötet. 
 
§4 
Vårdförbundet framför att det är bekymmersamt att en mycket liten del i 
budgeten är avsatt för kompetensökning och kompetensutbildning. Det kommer 
att krävas stora insatser inom kompetensutveckling för att möta framtiden inom 
vård och omsorg, med tanke på bland annat Nära Vård. 
 
§5 
Sveriges Lärare Sveriges skolledare, Kommunal, Akademikeralliansen och Vision 
framför att de inför budget 2023 vald att ställa sig bakom budgeten men inför 
2024 kan de inte göra det.  
 
Det positiva i budgeten är att man har intentionen att leva upp till att vara den 
attraktiva arbetsgivare man utger sig för att vara genom att kompensera för det 
dåliga utfallet i 2023 års löneöversyn för många av våra medlemmar. Det vi är 
oroliga för är att vi 2024 inte får de resurser och förutsättningar vi behöver för 
att nå upp till de mål ni politiker sätter. 
 
Att nå upp till era mål om att: Elever i åk 9 som uppnått betygskriterierna i alla 
ämnen, hemkommun ska vara över 85 %. och Elever i åk 9 som är behöriga till 
yrkesprogram, hemkommun ska vara över 92 %. samtidigt som vi inte får de 
pengar vi borde få ser vi som ett mycket svårt uppdrag.  
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Kärt barn har ju många namn och det som ni ser som ett förändringskrav ser vi 
som en besparing. Vi har en verksamhet som redan kämpar hårt med små 
medel, många barn med särskilda behov och att i det läget välja att fortsätta 
spara på skolan och förskolan ser vi som att direkt kapitulera från att nå målen. 
Vi kommer att få svårare att leva upp till skollagen, till arbetsmiljölagen vilket i 
slutänden drabbar våra medlemmar med högre arbetsbelastning, fler sjukskrivna 
och fler som väljer att lämna de yrken där vi har medlemmar.  
 
“I Bollebygds kommun ska skolorna fortsättningsvis tillhöra toppskiktet i landet". 
Varje elev ses och möts där just denne befinner sig och lotsas till godkända 
betyg och behörighet till gymnasiet efter slutförd skolgång” Hur kan vi förväntas 
tillhöra toppskiktet i landet när vi inte ges rätt förutsättningar att komma dit. För 
oss fackliga känns det som en utopi utifrån de förutsättningar vi får. Vi behöver 
ha ett livslångt lärande från förskola till gymnasiet så istället för att spara in 
behövs alla resurser till samtliga skolformer i Bollebygds kommun för att vi skall 
nå de högt ställda målen.  
 
Vi väljer att avsluta med utdrag ur vad vi skrev för några år sedan gällande 
budgeten. Det vi bestämt kan säga är att texten är mer aktuell än någonsin Det 
är dags att ta ansvar för er verksamhet. Det är dags att ni talar om vad vi ska 
spara in på. Det får vara slut på att ni frånsäger er ansvaret och skjuter ut 
besluten ut till nämnderna. Det är dags att ni talar om för oss vad vi ska 
prioritera, vilka elever som skall prioriteras bort. Det är dags att ni talar för oss 
hur vi ska kunna leva upp till arbetsmiljölagen. Ni kan inte längre gömma er 
bakom beslut. Det är dags att ni kommer ut i verkligheten och tar ert ansvar. 
Talar om vad vi ska spara in på, vilka elever som inte skall få det stöd de har rätt 
till. Det är dags att ni talar om för lärarna som gör sitt yttersta och riskerar att gå 
in i väggen hur de skall hinna med lite till för att resurserna minskar. Det är dags 
att ni talar om för eleverna varför de inte får den hjälpen de har rätt till. Ni är ju 
ansvariga för de nedskärningar som görs och gjorts under en lång tid. Då är det 
också ert ansvar att tala om hur vi skall göra för att få verksamheten att gå runt. 
Ni skryter om er verksamhet och hur bra skolan är i Bollebygd. Men det finns en 
gräns för vad vi klarar av och gränsen är nära nu. 
 
§5 
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De fackliga organisationerna ställer sig inte bakom budgetförslaget och 
förklarar sig oeniga mot budget 2024.  
 
§6 
Förhandlingen förklarad avslutad vid mötet. 

 
          
 


